
177/2017 w sprawie podpisanych umów z instytucjami zewnętrznymi na korzystanie  

z pomieszczeń biurowych w budynku przy ul. Północnej 

 

Zgłoszona przez Pana Zygmunta Siarkiewicza interpelacja w dniu 10 kwietnia 2017 roku.  

 

Treść zapytania: Czy podpisane są już umowy z instytucjami zewnętrznymi na korzystanie  

z pomieszczeń biurowych w budynku przy ulicy Północnej – jeśli tak, proszę  

o informację z jakimi i na jakich warunkach. Proszę o kopię tych umów.  

 

 

Treść odpowiedzi: Informuję, że projekty umów przesłano do zainteresowanych instytucji.  

 

 

 

 

 

 

 


